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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 7 maart 2021 

Registratienummer : E202108017  

 
Onderwerp: Raadsvoorstel investeringsplan sportvoorzieningen  

Aan het college, 

 

Inleiding 

Op de agenda van de commissie Mens en Samenleving staat op dinsdag 9 maart het 

raadsvoorstel investeringsplan sportvoorzieningen geagendeerd. Naar aanleiding van dit stuk en 

het spreken met een aantal verenigingen hebben we nog de volgende vragen:  

 

Vragen 

 

1. In het stuk wordt gesproken van een investering van €1.143.000 die geactiveerd worden 
als materiële vaste activa. Deze kosten worden verdeeld over de bestemmingsreserve 

Uitvoering Raadsagenda - projecten leefomgeving en voorzieningen, onderdeel sport en 

accommodaties en de bestemmingsreserve Nota Bovenwijkse kosten.  

Zou het college een overzicht kunnen geven van de stand van deze reserves na de 

onttrekking van deze kosten?  

 

2. We hebben recentelijk met roeivereniging Ossa gesproken. Zij hebben een prachtig plan 

om een nieuw duurzaam clubhuis te bouwen. Zij hebben nu alles rond en kunnen starten 

met bouwen en moeten enkel nog de bouwvergunning aanvragen. Het werd hen 

afgeraden om deze al in te dienen gezien dat dat de visie voor de westdijk nog niet is 

vastgesteld. Uiteindelijk heeft het college al toegezegd dat een deel van deze visie naar 

voren gehaald zal worden zodat de roeivereniging snel kan bouwen. Gezien de 

roeivereniging ook afhankelijk is van subsidies die aan het eind van dit jaar aflopen. Kan 

het college de status van de visie Westdijk met ons mededelen? Wanneer zou de 

roeivereniging kunnen starten met het aanvragen van de bouwvergunning?  

 
Antwoord van het college 

Inleiding 

 

Antwoord 

1. In het stuk wordt gesproken van een investering van €1.143.000 die geactiveerd worden 

als materiële vaste activa. Deze kosten worden verdeeld over de bestemmingsreserve 

Uitvoering Raadsagenda - projecten leefomgeving en voorzieningen, onderdeel sport en 

accommodaties en de bestemmingsreserve Nota Bovenwijkse kosten.  

Zou het college een overzicht kunnen geven van de stand van deze reserves na de 

onttrekking van deze kosten? 

 

ANTWOORD: Voor het onderdeel sport en accommodaties is binnen de bestemmingsreserve 

Uitvoering Raadsagenda – projecten leefomgeving en voorzieningen een bedrag van € 600.000 
beschikbaar voor het onderdeel sport en accommodaties. Indien de raad akkoord gaat met het 

investeringsplan blijft voor het onderdeel sport en accommodaties nog € 7.000 over. 
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In het raadsvoorstel wordt tevens voorgesteld om een overheveling te doen van € 593.000 van 
de bestemmingsreserve Uitvoering Raadsagenda – projecten leefomgeving naar de 

bestemmingsreserve Nota Bovenwijkse kosten – deel 2. Met ingang van 2022 zullen de 

afschrijvingslasten ad € 77.167 worden gedekt uit deze reserve. Het verloop van de 

bestemmingsreserve NBK-2, inclusief de financiële effecten van eerder genomen raadsbesluiten 

ziet er dan als volgt uit: 

 

 

 

2. We hebben recentelijk met roeivereniging Ossa gesproken. Zij hebben een prachtig plan 

om een nieuw duurzaam clubhuis te bouwen. Zij hebben nu alles rond en kunnen starten 

met bouwen en moeten enkel nog de bouwvergunning aanvragen. Het werd hen 

afgeraden om deze al in te dienen gezien dat dat de visie voor de westdijk nog niet is 

vastgesteld. Uiteindelijk heeft het college al toegezegd dat een deel van deze visie naar 

voren gehaald zal worden zodat de roeivereniging snel kan bouwen. Gezien de 

roeivereniging ook afhankelijk is van subsidies die aan het eind van dit jaar aflopen. Kan 

het college de status van de visie Westdijk met ons mededelen? Wanneer zou de 

roeivereniging kunnen starten met het aanvragen van de bouwvergunning?  

 

ANTWOORD: De colleges van Heerhugowaard en Langedijk hebben in 2020 besloten een visie 

te ontwikkelen voor het gebied Westdijk en havens; een belangrijke schakel tussen de 

fusiegemeenten Heerhugowaard en Langedijk. De ontwikkeling van de visie loopt volgens 

planning en zal in de zomer 2020 worden opgeleverd. Op dit moment wordt gewerkt aan de 

conceptvisie. 

 

Vanwege de tijdsdruk op financiën en rijkssubsidies bij RV Ossa is besloten om het 

nieuwbouwproject van RV Ossa gelijktijdig met de visieontwikkeling te behandelen. De gemeente 

is in goed gesprek met RV Ossa. De uitkomsten van deze gesprekken bepalen de start van de 

aanvraag bouwvergunning. 

 

 

 

Bedragen x € 1.000
NBK-2 2021 2022 2023 2024 2025 2030 2040

Stand 31-12 3.474        3.337        3.199        3.059        2.968        2.541        2.058        


